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Vragen Willem Joustra (VVD) over bodemverontreiniging Doorn en Driebergen

Op 15 september 2014 stelde de VVD vragen over bodemverontreiniging in Doorn en Driebergen. Dit 
was tijdens de RGW commissie. RTV Utrecht doet vrijdag 27 september kond van de situatie. Naar 
aanleiding van de beantwoording  van 15 september wil de VVD weten of de berichtgeving in lijn is 
met de eerdere beantwoording.

Klopt het dat het drinkwater in het bedoelde gebied nu geschikt is voor consumptie?
Op de bewonersbijeenkomsten in Doorn is verteld door de RUD dat de saneringswerkzaamheden in 
december 2014 aanvangen. RTV Utrecht bericht dat de Gemeente Heuvelrug wethouder zegt dat de 
werkzaamheden in december klaar zijn. Is dat laatste mogelijk?
In Commissie RGW d.d.15 september vroeg de VVD hoe lang het college op de hoogte is van de 
vervuiling. In de pers wordt het gerucht verspreid dat de provincie in 2004 op de hoogte was van de 
vervuiling. Wat is er nu anders dan in 2004 waardoor nu pas ingegrepen wordt door de provincie?
Willem Joustra (VVD)


